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2009-08-24 

TJÄNSTEUTLÅTANDE 
DNR 2009/106/237 

      

 Lars Edwin Andersson 

Fastighetsavdelningen 

08-508 270 76 

lars-edwin.andersson@fsk.stockholm.se 

Till  

Fastighetsnämnden 2009-09-15 

Skrivelse (10/6) om att inte städa bort gatulivet. Svar på 

remiss 

Förslag till beslut 

 

1. Fastighetsnämnden godkänner och åberopar detta tjänsteutlåtande som svar på 

skrivelsen. 

2. Fastighetsnämnden beslutar att justera ärendet omgående. 

 

 

 

Torbjörn Johansson 

 

 Mikael Forkner 

  

 

 

 

Utlåtande 

Bakgrund 

Fastighetsnämnden har erhållit en remiss från kommunstyrelsen att besvara senast  

den 25 september 2009. Ärendet måste därför justeras omgående. 

 

Miljöpartiets gruppledare Emilia Hagberg har i sin skrivelse från den 10 juni 2009, 

föreslagit att kommunstyrelsen ska besluta att 

 

1. ordningsstadgan ska ses över så att olika intressen kan samsas, 

gångtrafikanternas säkerhet, tillgänglighet till lokalt näringsliv och 

uppträdanden och spontana kulturyttringar, 

2. staden i samarbete med polisen utreder vilka platser och gatustråk som 

är lämpliga för uppträdanden och spontana kulturyttringar, 

3. staden ska ha en generös inställning till spontant gatuliv. Det skall vara 

lätt och snabbt att få tillstånd. 
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Kontorets synpunkter 

Skrivelsen avser ett område som fastighetsnämnden inte har ansvar för, d.v.s 

musikuppträdanden på gatumark. Tillståndmyndighet är Polisen med trafikkontoret som 

remissinstans i vissa ärenden. 

 

Kontoret anser att ett levande gatuliv är positivt för staden och att gatumusikanter kan 

vara ett trevligt inslag under förutsättning att dessa inte blockerar entréer, hindrar 

tillgängligheten för rörelsehindrade eller försvårar framkomligheten för räddnings-

tjänsten. Kontoret har dock ingen erfarenhet av hur det nuvarande regelverket fungerar 

och har därför inga egna synpunkter på förslagen i skrivelsen. 

 

Slut 


